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Rada Miejska w Prudniku 
Radni-Sesja 

Protokół nr XIX 

XIX Sesja w dniu 20 grudnia 2019  

Obrady rozpoczęto 20 grudnia 2019 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 13:50 tego samego 

dnia. W posiedzeniu wzięło udział 18 członków. 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu/ 

 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Ryszard Czeczel 

4. Josel Czerniak 

5. Andrzej Gajewski 

6. Alicja Isalska 

7. Zbigniew Kosiński 

8. Marcin Krasoń 

9. Katarzyna Licznar 

10. Paweł Licznar 

11. Ludmiła Lisowska 

12. Edward Mazur 

13. Stanisław Mięczakowski 

14. Edward Mróz 

15. Urszula Rzepiela 

16. Zygmunt Trojniak 

17. Jacek Urbański 

18. Tomasz Wisła 

19. Arkadiusz Zaczyński 

20. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska, przywitała 

radnych i zaproszonych gości. W sposób szczególny Przewodnicząca przywitała Wojewodę 

Opolskiego Adriana Czubaka oraz Wicewojewodę Teresę Barańską 

W momencie otwarcia  w obradach uczestniczyło 18 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane kworum. 

 

Głos zabrał Wojewoda Opolski Adrian Czubak. Oznajmił, że dzisiejsza wizyta na 

zaproszenie Burmistrza Prudnika związana jest między innymi z otwarciem nowej drogi  

w Prudniku dofinansowanej ze środków zewnętrznych. W swoim przemówieniu Wojewoda 

poruszył wiele wątków związanych z możliwościami pozyskiwania dofinansowania do 

inwestycji wieloletnich. Podał kwoty, jakie udało się uzyskać Gminie Prudnik w roku 2019 

oraz to, w jaki sposób gmina potrafi wykorzystać wsparcie oferowane przez rząd. Wojewoda 

wspomniał o raporcie na temat miast zagrożonych wykluczeniem społeczno-gospodarczym. 

Oznajmił, że prawie wszystkie miasta powiatowe województwa opolskiego są na liście,  

z czego Prudnik na jednym z pierwszych miejsc. Oznajmił, że zadaniem zarówno radnych jak 
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i Wojewody jest to, aby wspólnymi siłami starać się to zniwelować. Wojewoda zapewnił, że 

będzie wspierał wszelkie działania gminy Prudnik zmierzające do polepszenie jego sytuacji. 

Po zakończonej wypowiedzi Wojewoda zaprosił radnych do dyskusji. 

Głos zabrał Radny Zbigniew Kosiński. Wyraził obawę czy Gmina będzie w stanie 

skorzystać z propozycji programowych oferowanych przez rząd w roku 2020. Zapytał, czy 

gmina może liczyć na rekompensatę wydatków, które musiała ponieść, chociażby na oświatę.  

Wojewoda Adrian Czubak oznajmił, że temat subwencji jest tematem trudnym. Jeśli 

subwencje nie pokrywają  w całości kosztów, które poniosła gmina trzeba brać pod uwagę to, 

że są one w jakiś sposób rekompensowane innymi programami obejmującymi zadania 

prospołeczne czy progospodarcze.  

Radny Tomasz Wisła zapytał czy władza na szczebli rządowym rozważa stworzenie wjazdu 

na autostradę a4 na wysokości Prószkowa? Jest to problem, który przez długi okres przewija 

się w wielu wątkach. Radny dodał, że transport jest potrzebny dla rozwoju gospodarczego 

Wojewoda Adrian Czubak stwierdził, że podczas projektowania autostrady popełniono 

kilka kardynalnych błędów. Oznajmił, że na wysokości Strzelec Opolskich są dwa zjazdy, 

które nie są potrzebne w tej liczbie. Wojewoda zapewnił, że kwestia autostrady jest 

przeanalizowana przez niego w Ministerskie Infrastruktury pod każdym aspektem. W chwili 

obecnej nie ma mowy o dodatkowych zjazdach na terenie województwa opolskiego. Do 

tematu tego będzie można powrócić w momencie, gdy autostrada na tej wysokości będzie 

rozbudowywana o trzeci pas.  

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień poruszyła kwestię możliwości utworzenia w Prudniku 

uczelni wyższej. Oznajmiła, że zawsze marzyła jej się taka placówka, która przyciągałaby 

młodych ludzi, dzięki którym miasto znów by odżyło. Radna zadała pytanie czy jeśli radni 

poparliby pomysł utworzenia uczelni wyższej w Prudniku będzie można liczyć na wsparcie 

wojewody w tym temacie? Radna wspomniała też o tym, że w sferze jej marzeń jest teatr, 

który mieściłby się w Prudniku. 

Wojewoda Adrian Czubak pogratulował radnej marzeń. Powiedział, że od tego wszystko się 

zaczyna. Do ich realizacji potrzebna jest ogromna determinacja oraz ludzie, którzy  

w realizacji tych marzeń pomogą. W kwestii utworzenia filii uczelni wyższej w Prudniku 

pierwszym krokiem będzie znalezienie jakiejkolwiek działającej uczelni, która obejmie 

inicjatywę swoim patronatem. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak podziękował Wojewodzie za dotychczasową współpracę.  

Podziękowania oraz gratulacje zostały skierowane do Wicewojewody Teresy Barańskiej, 

która przed kilkoma dniami została powołana do objęcie tego stanowiska.  

Gratulacje na ręce Wicewojewody złożyli również Przewodnicząca Rady Alicja Isalska, 

sołtysi oraz przedstawiciele innych instytucji.  

Głos zabrała również Wicewojewoda Teresa Barańska, która podziękowała za roczną 

współpracę Burmistrzowi oraz Radzie Miejskiej. 

/Przewodnicząca ogłosiła 5 minut przerwy/ 

 

2) Przyjęcie protokołu z XVII sesji. 

Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem czy ktoś ma uwagi do protokołu nr XVII/2019, 

który był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. Radni nie wnieśli uwag, w związku 

z czym Przewodnicząca podała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady 

Miejskiej w Prudniku z dnia 28 listopada  2019 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XVII sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Licznar, Paweł Licznar 

NIEOBECNI (2) 

Edward Mróz, Jacek Urbański 

 

Wobec powyższego głosowania protokół z XVII Sesji Rady Miejskiej został przyjęty. 

 

3) Zmiany w porządku obrad. 

Burmistrz wniósł o wprowadzenie zmian w porządku obrad polegając na wprowadzeniu do 

porządku obrad projektów uchwał: 

- zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy  

w Prudniku (druk nr 353). 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiany w porządku obrad - wprowadzenie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w Prudniku (druk nr 353).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Licznar, Paweł Licznar 

NIEOBECNI (2) 

Edward Mróz, Jacek Urbański 

 

- zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Prudniku (druk 

nr 354) 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiany w porządku obrad - wprowadzenie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania 

Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Prudniku (druk nr 354).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Licznar, Paweł Licznar 

NIEOBECNI (2) 

Edward Mróz, Jacek Urbański 
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2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 
 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak przedstawił informację ze swojej działalności za 

okres od 29 listopada r. do 20 grudnia 2019 r. o następującej treści: 

1. Informuję, że zgodnie z moimi wcześniejszymi zapowiedziami wykonane zostało 

opracowanie pn. „Program restrukturyzacji jednoosobowej spółki Gminy Prudnik - Zakład 

Usług Komunalnych sp. z o.o.” sporządzone przez firmę LPW Sp. z o.o.  z Katowic. 

Analizie poddano dane finansowe firmy za okres całego roku 2018 i za okres od stycznia do 

września 2019. Powyższe okresy rozrachunkowe dały podstawę do dokonania analizy 

wskaźnikowej firmy i oceny głównych parametrów finansowych. Należy podkreślić, że 

szerszy kontekst sytuacyjny uchwycono porównując wyniki firmy ZUK za rok 2017.  

Mając na uwadze fakt, że połączenie spółki z Zarządem Budynków Komunalnych odbyło się 

w połowie roku 2018 możliwe było przeprowadzenie analizy porównawczej dotyczącej oceny 

działania poszczególnych centrów zysku odpowiednio za okresy od maja 2018 do grudnia  

2018 oraz od stycznia 2019 do września 2019.  

Należy przypomnieć, że pierwotna przyczyna połączenia podmiotów gospodarczych w 2018 

roku silnie determinuje obecną sytuację finansową oraz potencjalne możliwości dalszej 

restrukturyzacji. Dokonując oceny wyników finansowych oraz analizując możliwości 

poprawy sytuacji ekonomicznej firmy należy mieć na uwadze konsekwencje, jakie są 

związane ze stosowaniem przez Gminę procedury in house, jako powierzenie  zadań  

Zakładowi Usług Komunalnych. Wydaje się, że połączenie podmiotów było szansą do 

wygenerowania synergii związanej z wykorzystaniem majątku i zasobów osobowych obu 

przedsiębiorstw.  

Na tle tych konkluzji należy przypomnieć, że dotychczasowy zakład budżetowy zajmujący się 

mieszkaniówką gromadził środki finansowe i oprócz wydatków na wynagrodzenia 

pracowników środki przeznaczał na administrowanie (zarządzanie) oraz koszty remontów,  

a jego działalność inwestycyjna finansowana była z budżetu gminy.  

Mam nieodparte wrażenie, że w Zakładzie Usług Komunalnych – po połączeniu - mentalnie,  

organizacyjnie i ekonomicznie funkcjonuje nadal w zakresie mieszkaniówki zlikwidowany 

zakład budżetowy. Uważam, że cel połączenia podmiotów w 2018 roku nie został osiągnięty 

co nie oznacza, że nie może być inaczej.  

Mamy kilka wariantów restrukturyzacji Spółki, uznałem, że Spółka musi być wydolna przede 

wszystkim organizacyjnie i ekonomicznie. Opierając się o zalecenia opracowania poleciłem 

zarządowi Spółki opracować plan jej restrukturyzacji oparty o realne przychody w 2020 roku. 

Do przychodów należy dostosować poziom kosztów, czyli planowane zatrudnienie i zakresy 

prac oraz związanych z nimi poziomy kosztów materiałów oraz sprzętu. Taki budżet 

konstruuje i zatwierdza Zarząd, który musi dbać o efektywność kosztową dostosowując 

wydatki do poziomu możliwych przychodów. W przypadku Spółki budżet powinien być 

wdrożony po przeprowadzeniu procesu etatyzacji, mapowania procesów i kontroli bieżących 

wydatków.  

Gmina będzie zmuszona do bieżącej kontroli działalności Spółki. 

Reasumując zobowiązałem Zarząd Spółki do przedstawienia w terminie do 20 grudnia, 

następujących informacji: 

- planu finansowego na rok 2020 uwzględniającego realne dochody Spółki w tym okresie, 

- planu naprawczego dostosowującego działalność Spółki i jej potencjał do realnych jej 

dochodów wraz z terminami realizacji poszczególnych etapów działań.  

Zobowiązałem Spółkę do składania comiesięcznych sprawozdań z realizacji planu 

naprawczego do 3 dnia każdego miesiąca począwszy od dnia 3 stycznia 2020 r. 
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2. Zgodnie z wieloletnią tradycją związaną ze współpracą pomiędzy Krnovem a Prudnikiem  

1 grudnia wziąłem udział w uroczystym otwarciu Jarmarku Bożonarodzeniowym w naszym 

partnerskim mieście. Była to także okazja do rozmowy z burmistrzem Tomaszem Hradilem 

odnośnie planów dalszej współpracy, szczególnie w obszarze pozyskiwaniu funduszy 

transgranicznych. 

3. W Urzędzie Miejskim odbyły się spotkania z właścicielami nieruchomości 

niezamieszkałych, którzy od 01.01.2020 r. są zobowiązani do zawarcia indywidualnych 

umów na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych. W spotkaniu uczestniczyli 

również przedstawiciele firm zajmujących się odbiorem odpadów. Podczas spotkania 

wytłumaczone zostały nowe zasady odbioru i zagospodarowania odpadów komunalnych.  

4. Uważam, że wydarzenie, które miało miejsce 5 grudnia jest bardzo ważne dla historii 

naszego miasta, ale też i promocją lokalnego patriotyzmu, wiedzy i pasji. 

W Szkole Muzycznej I st. Im. Karola Szymanowskiego w Prudniku odbyła się promocja 

książek Marcina Husaka „Fränklowie i Pinkusowie – ocalałe dziedzictwo” i Michała 

Vyhlídala „Flemmichowie i Schielowie – tekstylne dziedzictwo”. Wspólny projekt muzeów  

z Prudnika i Rymarzowej. Jest to kolejna publikacja, która przybliża historię ważnej dla 

Prudnika rodziny fabrykantów. Po spotkaniu odbyło się także otwarcie Centrum Tradycji 

Tkackich po niedawnym remoncie. Odnowione zostały sale i klatka schodowa. Jednak co 

najważniejsze Muzeum Ziemi Prudnickiej zyskało niesamowitą prezentację multimedialną 

przybliżającą historię fabryki włókienniczej, która będzie wyświetlana odwiedzającym 

Centrum Tradycji Tkackich. Z tego miejsca dziękuję wszystkim pracownikom Muzeum 

Ziemi Prudnickiej za trud włożony w prace związane z remontem Centrum Tradycji 

Tkackich, a Panu Marcinowi Husakowi życzyć kolejnych równie udanych publikacji. 

5. W dniach 5-6 grudnia br. delegacja Gminy Prudnik uczestniczyła w zebraniu członków 

Polskiej Sieci Miast Cittaslow, które odbyło się w miejscowości Tumiany koło Barczewa. 

Oprócz bieżących spraw w których głos zabrali przedstawiciele Gminy Prudnik takich jak 

przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu Polskiej Sieci Miast Cittaslow, przyjęcie 

budżetu Sieci oraz uchwalenie planu działania na rok przyszły istotnym tematem była sprawa 

powtórnej certyfikacji naszego miasta, która z uwagi na upływ pięcioletniego okresu 

członkostwa miasta Prudnik nastąpi w przyszłym roku.  

O wynikach certyfikacji miasta Prudnik zgodnie z międzynarodowymi kryteriami 

członkostwa - do której chcemy się dobrze przygotować poprzez udział m.in. w specjalnie 

temu celowi dedykowanym szkoleniu -  oczywiście Państwa radnych niezwłocznie 

poinformuję.    

6. 13 grudnia obchodziliśmy kolejną rocznicę wprowadzenia stanu wojennego. Z tej okazji  

w Prudnickim Ośrodku Kultury odbył się recital Artura Gancarza pt. „Nigdy nie zapomnimy 

tamtych dni”. Urząd Miejski w Prudnik dołączył także do ogólnopolskiej akcji Instytutu 

Pamięci Narodowej „Zapalmy Światło Wolności”. 

7. Informuję, że przeprowadzone zostały następujące procedury przetargowe zgodnie  

z ustawą prawo zamówień publicznych: 

1) rozstrzygnięto przetarg na świadczenie usług przewozu pasażerów na linii komunikacji 

miejskiej w  Prudniku. Umowę podpisano z Opolskim Przedsiębiorstwem Komunikacji 

Samochodowej Spółka Akcyjna z Opola. Kwota umowy: 365 000,00 zł. 

 2) po drugim ogłoszeniu rozstrzygnięto przetarg na konserwację oświetlenia ulicznego 

Gminy Prudnik. Umowa będzie podpisana z ELTRIX Dariusz Iżycki, Jerzy Dźwigała Sp. 

jawna z Nysy. Kwota umowy: 40 800,00 zł Pierwszy przetarg został unieważniony ponieważ 

cena najkorzystniejszej oferty przewyższała kwotę, którą zamawiający zamierzał przeznaczyć 

na sfinansowanie zamówienia.  
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8. Od 6-8 grudnia 2019 r. po raz czwarty w naszym mieście zorganizowany został Jarmark 

Bożonarodzeniowy.  

Na terenie jarmarku rozlokowano stoiska prezentujące rękodzieło artystyczne, ceramikę, 

pamiątki oraz dekoracje świąteczne. Nie zabrakło również stoisk gastronomicznych,  

z potrawami regionalnymi, wędlinami i chlebami wytwarzanymi w oparciu o tradycyjne 

receptury. Odbył się także konkurs kulinarny na najlepszą potrawę świąteczną oraz konkurs 

na najlepszy produkt świąteczny - w których każdy mógł wziąć udział. 

W świąteczny klimat wprowadziły wszystkich wydarzenia artystyczne. W piątek wraz z wice 

starostą Krnova Panem Pavlem Morawcem oficjalnie otworzyłem Jarmark 

Bożonarodzeniowy. Po uroczystym otwarciu dla najmłodszych została wyświetlona laserowa 

bajka na ścianie Ratusza  następnie odbył się przestrzenny pokaz laserów wraz  

z rozświetleniem choinki. W tym dniu dla mieszkańców została zorganizowana degustacja 

potraw wigilijnych przygotowana przez koło gospodyń wiejskich w Łące Prudnickiej. 

Zwieńczeniem pierwszego dnia był występ Młodzieżowego Studia Piosenki Prudnickiego 

Ośrodka Kultury, który wprowadzi wszystkich w świąteczny klimat. 

W sobotę dzieci wzięły udział w przestawieniu teatralnym oraz warsztatach – zrób swój 

świąteczny stroik. Jarmark uświetniony był występami artystycznymi. Rozstrzygnięte zostały 

konkursy zorganizowane w trakcie Jarmarku oraz wręczone nagrody i statuetki. 

Organizatorem Jarmarku Bożonarodzeniowego była Agencja Promocji i Rozwoju gminy 

Prudnik przy współpracy z Prudnickim Ośrodkiem Kultury. Organizację Jarmarku wsparł 

Zakład Usług Komunalnych, Ośrodek Sportu i Rekreacji, Nadleśnictwo Prudnik, Parafia 

Miłosierdzia Bożego w Prudniku, Straż Miejska w Prudniku.  

9. Akcja „Św. Mikołaj z Prudnika dla Nadwórnej” to przedsięwzięcie zorganizowane przez 

Wandę Jakimko oraz Zbigniewa Lachowicza, podczas której nastąpiła zbiórka darów m.in. 

dla Polaków mieszkających w Nadwórnej, podopiecznych domu małego dziecka oraz dzieci  

z partnerskich szkół, w których uczą się języka polskiego. 

W tym roku wyjazd odbył się w dniach 10-13 grudnia 2019 r. i wraz ze mną wzięli w nim 

udział Pan Edward Mazur oraz Josel Czerniak przedstawiciele Rady Miejskiej w Prudniku, 

Małgorzata Halek-Malinowska - Kierownik Agencji Promocji i Rozwoju Gminy Prudnik, 

Władysław Wójtowicz - Gminne Centrum Reagowania, Marcin Schultz - Wydział Inwestycji 

oraz Wanda Jakimko i Zbigniew Lachowicz - przedstawiciele Klubu Kresowiak. 

Polacy mieszkający za wschodnią granicą mogli liczyć na pomoc prudniczan przed świętami 

Bożego Narodzenia. Akcja wspierana jest przez Gminę Prudnik w tym jej jednostki Agencję 

Promocji i Rozwoju Gminy Prudnik oraz Gminny Zarząd Oświaty i Wychowania wraz  

z prudnickimi szkołami. Zebrane dary są gromadzone w głównej mierze za pośrednictwem 

szkół powiatu prudnickiego, a ich zbiórka następuje przed świętami Bożego Narodzenia oraz 

Wielkanocy. Do akcji każdorazowo przyłączają się przedsiębiorcy oraz osoby indywidualne. 

Dzięki otrzymanemu wsparciu, w ramach akcji przygotowywane są paczki świąteczne 

zawierające artykuły spożywcze, środki czystości oraz słodycze.  

Wyjazd miał również na celu przekazanie darów w postaci agregatu prądotwórczego oraz 

masztu oświetleniowego Straży Pożarnej w Nadwórnej. Delegacja Gminy Prudnik odwiedziła 

pomnik Bohaterów II Żelaznej Brygady Poległym w 1914 roku gdzie złożyła biało-czerwone 

znicze czcząc pamięć poległych. Ponadto w trakcie wyjazdu odbyła się wizyta  

w Nadwórniańskich firmach. W trakcie wizyty miało również miejsce oficjalne spotkanie  

z Merem Miasta Nadwórna Panem Tarasem Pekarskim podczas którego podsumowano 

dotychczasową współpracę i omówiono działania, które będą podejmowane w przyszłym 

roku przez oba miasta. W roku 2020 przypada 20 rocznica podpisania porozumienia  

o współpracy obu miast. Uroczyste obchody wstępnie zostały zaplanowane na drugą połowę 

września w mieście Nadwórna.  
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10. W hali Obuwnik 14 grudnia odbyły I Międzynarodowe zawody modeli latających  

z papieru, które są kontynuacją odbywających się już od 13 lat zawodów. Blisko 200 

zawodników, a wśród nich wiele dzieci i młodzieży, wzięło udział w tej fantastycznej 

zabawie. W organizację zawodów zaangażowało się wielu pracowników Urzędu Miejskiego 

w Prudniku, na czele z Krystianem Semanem, głównym organizatorem, za co chciałem Wam 

serdecznie podziękować. 

1 grudnia odbyły się zawody pływackie szkół podstawowych o Puchar Burmistrza Prudnika. 

Zawodnicy rywalizowali w 5 kategoriach wiekowych i 4 konkurencjach związanych  

z wybranym stylem pływania. Cieszy olbrzymie zainteresowanie i frekwencja na zawodach. 

11. 17 grudnia świętowaliśmy pierwszą rocznicę działalności Klub Senior+ w Prudnik. Była 

to okazja do podsumowań działalności klubu, który może uchodzić za wzorzec dla tego typu 

placówek w całej Polsce. O aktywności i dobrej pracy naszego klubu może świadczyć 

gobelin, który przedstawia panoramę Prudnika, a był efektem wielomiesięcznej misternej 

pracy. Z okazji pierwszej rocznicy życzę podopiecznym, pracownikom oraz Pani kierownik 

Agnieszce Stanisz dalszego rozwoju i wielu sukcesów. 

12. W imieniu Ośrodka Sportu i Rekreacji ( a niebawem już, czyli od 1 stycznia 2020r. 

Agencji Sportu i Promocji) informuję, że w ubiegłym tygodniu zostały wykonane zabiegi 

regeneracyjne wykonane na głównej płycie boiska piłkarskiego przy ul. Kolejowej 7, w tym: 

- piaskowanie piaskarką z rozrzutnikiem talerzowym  50 ton piasku, 

- aeracja pełna płyty boiska, (napowietrzanie gleby za pomocą narzędzi lub maszyn 

spulchniających służący rozluźnianiu podłoża i pobudzeniu trawy do krzewienia się), 

- wczesanie piasku w otwory po aeracji aktywną szczotką. 

Dzięki piaskowaniu z biegiem czasu odbudowywana zostanie piaszczysta a tym samym 

sprężysta i przepuszczająca wodę warstwa nośna.  

 

3. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła sprawozdanie ze swojej działalności za okres 
od 29 listopada 2019 r. do 20 grudnia 2019 r. Z ważniejszych spraw należy wymienić: 

1.W dniu 3 grudnia r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz ustawą  

o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika uchwały Rady Miejskiej  

w Prudniku podjęte na XVII sesji Rady w dniu 28 października 2019 r., celem przekazania 

ich do Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu.  

2. W dniu 3 grudnia 2019 r. zgodnie z postanowieniami art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie 

gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania radnych Rady 

Miejskiej w Prudniku złożone na XVII sesji Rady Miejskiej w dniu 29 listopada 2019 r.  

11 grudnia 2019 r. przekazałam Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania, które złożone 

zostały w okresie międzysesyjnym. 

3. 5 grudnia  2019 r. – uczestniczyłam w promocji książek Marcina Husaka ”Franklowie  

i Pinkusowie – ocalałe dziedzictwo: i Michała Vyhlidala „Flemmichowie i Schielowie” – 

tekstylne dziedzictwo” 

4. 6 grudnia 2019 r. – uczestniczyłam w otwarciu Jarmarku Bożonarodzeniowego w Prudniku 

5. 9 grudnia 2019 r. do Biura Rady wpłynęło pismo dotyczące zapytania do uchwały nr 

XVII/308/2019 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 28 listopada  2019 r. Odpowiedź udzielona 

została 10 grudnia.  

5. W dniu 10 grudnia r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz ustawą  

o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika uchwały Rady Miejskiej  

w Prudniku podjęte na XVIII Sesji Rady w dniu 9 grudnia 2019 r., celem przekazania ich do 

Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu.  

6. 12 grudnia 2019 r. do  Biura Rady wpłynęły pisma od Wojewody Opolskiego dotyczące 

uchwał nr XVII/303/2019 Rady Miejskiej w Prudniku w sprawie utworzenia 
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Środowiskowego Domu Samopomocy w Prudniku oraz nr XVII/304/2019 w sprawie nadania 

Statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej. Odpowiedzi zostały udzielone 16 i 17 grudnia. 

7. 12 grudnia 2019 r. – uczestniczyłam w świątecznym spotkaniu z Prudnicką Radą Seniorów  

8. 13 grudnia 2019 r. – uczestniczyłam w recitalu Artura Gancarza upamiętniającym rocznicę 

wybuchu stanu wojennego 

9. 17 grudnia 2019 r. – Radę Miejską w Prudniku reprezentował wiceprzewodniczący Edward 

Mazur na spotkaniu z okazji pierwszej rocznicy działalności Klubu Senior+ w Prudniku 

10. 18 grudnia 2019 r. – w koncercie Bożonarodzeniowym w Zespole Szkolno – 

Przedszkolnym nr 1 w Prudniku uczestniczył wiceprzewodniczący Edward Mazur 

11. 19 grudnia 2019 r. – uczestniczyłam w uroczystej wieczerzy wigilijnej w Środowiskowym 

Domu Samopomocy w Prudniku. 

 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania przedstawił Zastępca Burmistrza Jarosław 

Szóstka.  

Zastępca Burmistrza Jarosław Szóstka udzielił odpowiedzi na następujące interpelacje  

i zapytania radnych: 

1) Zofii Zeprzałka –Krzemień: 

- dot. poprawy stanu dróg na Cmentarzu Komunalnym w Prudniku 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 

2) Edwarda Mazura: 

- dot. postawienia na cmentarzu komunalnym pojemników na odpady szklane 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 

3) Marcina Krasonia: 

- dot. montażu tablic informacyjnych z numerami posesji na terenach wiejskich 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 5 do protokołu/ 

 

5. Gospodarka finansowa: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Prudnik na 2020 rok (druk 

nr 332) 

a) Odczytanie projektu uchwały budżetowej. 

Przewodnicząca Alicja Isalska odczytała projekt uchwały budżetowej Gminy Prudnik na 

2020 r. 

b) Odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie 

uchwały budżetowej. 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur odczytał Uchwałę nr 528/2019 z dnia 9 grudnia  

2019 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu nt. opinii o projekcie 

uchwały budżetowej. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu/ 

c) Odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o możliwości 

sfinansowania deficytu określonego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Prudnik na 2020 

rok. 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur odczytał Uchwałę nr 529/2019 z dnia 9 grudnia  

2019 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu nt. opinii  

o możliwości sfinansowania deficytu określonego w projekcie uchwały budżetowej.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 

d) Odczytanie opinii komisji przez Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskie. 

Przewodniczący Stałych Komisji Rady Miejskiej w Prudniku odczytali kolejno opinie  

o przedstawionym projekcie uchwały. 
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Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały budżetowej Gminy 

Prudnik na 2020 rok. Komisja Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

zawnioskowała o przeprowadzenie kontroli stanu technicznego istniejących urządzeń 

zabawowych dla dzieci w placówkach wychowania przedszkolnego oraz dokonania ich 

naprawy.  

/opinie stanowią załączniki od nr 8 do nr 13/. 

e) Przedstawienie stanowiska Burmistrza do opinii komisji, 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak podziękował za pozytywne zaopiniowanie budżetu. Odnośnie 

wniosku Komisji Gospodarki Komunalnej Mieszkaniowej i Budownictwa burmistrz 

zapewnił, że prace remontowe na terenach wszystkich placów zabaw planowane są na 

przyszłe rok.  Nowy plac zabaw przy Przedszkolu nr 7 został wykonany już w tym roku, a do 

roku 2021 planuje się wymienić wszystkie place zabaw na terenie miasta Prudnik.  

f) dyskusja. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Zbigniew Kosiński oznajmił, że w związku z przekazaniem budynku Centrum 

Sportowego w Niemysłowicach pod zarząd Prudnickiego Ośrodka Kultury będzie 

wnioskował o przekazanie środków na jego utrzymanie. Dodał, że przekazanie budynku 

będzie wiązać się ze zmianami w jego funkcjonowaniu, dlatego też będzie wnioskował   

o przesunięcie 150 tys. złotych z Agencji Sportu i Promocji do Prudnickiego Ośrodka Kultury 

ze wskazaniem na Wiejskie Domy Kultury.  

Burmistrz wyjaśnił, że przesunięcie środków będzie mogło nastąpić w momencie gdy 

Agencja Sportu i Promocji zacznie funkcjonować w świetle prawa. Budżet głosowany jest 

według stanu faktycznego na dzień dzisiejszy, a ASiP funkcjonować będzie od 1 stycznia 

2020 r. Krokiem pierwszym jest przekazanie Centrum pod zarząd POK, później jak już będzie 

to prawnie uzasadnione nastąpi przesunięcie środków. Burmistrz dodał, że sam z takim 

wnioskiem wystąpi do Rady. 

Skarbnik Jadwiga Zielińska wyjaśniła, że kwota, która zostanie przekazana dla 

Prudnickiego Ośrodka Kultury zostanie przeliczona według potrzeb i możliwości budżetu. 

Wszystkie WDK działające na terenie gminy mają budżet 512 tys. złotych. Dlatego też Dom 

Kultury w Niemysłowicach dostanie kwotę dostosowaną do potrzeb.  

Radny Zbigniew Kosiński oznajmił, że zdaje sobie sprawę z potrzeb budynków domów 

kultury na terenie gminy. Wie, że jedne budynki wymagają większych nakładów 

finansowych. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak wyjaśnił, że obiekt w Niemysłowicach jest w dobrym stanie. 

W innych miejscowościach budynki zagrażają bezpieczeństwu, stąd też przeznacza się na nie 

dodatkowe środki. Poza tym wszystkie miejscowości powinny mieć możliwość równego 

korzystania z budżetu. 

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień poruszyła kwestię związane z rewitalizacją parku oraz 

cmentarza komunalnego. Oznajmiła, że kwoty przeznaczone na te cele są optymistyczne. 

Dodała jednak, że wiatry spowodowały straty i nasuwa się pytanie w jakim stopniu nastąpi 

zadrzewienie parku? Odnośnie lip znajdujących się na cmentarzu – czy planuje się dokonanie 

ich pielęgnacji? 

Burmistrz wyjaśnił, że w budżecie zabezpieczone są środki na projekt. Gmina będzie 

aplikować o dofinansowanie w wysokości 80%, jednak na dzień dzisiejszy trudno powiedzieć 

co konkretnie zostanie wykonane, gdyż najpierw musi zostać przeprowadzona inwentaryzacja 

drzewostanu zarówno na cmentarzu jak i w parku. W ramach projektu trzeba przeprowadzić 

analizę i na tej podstawie dokonać uporządkowania flory miejskiej w tych dwóch obszarach. 

Trzeba mieć jeszcze na uwadze, że miejsca te objęte są strefą konserwatorską. 

Radny Zygmunt Trojniak zapytał o dochody majątkowe. W budżecie zaplanowane jest 

1200 000 zł z tego tytułu – w jaki sposób cel ten ma zostać wykonany? 
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Skarbnik Jadwiga Zielińska wyjaśniła, że odnośnie dochodów majątkowych w projekcie 

budżetu wszystkie lokale i obiekty przeznaczone do sprzedaży są szczegółowo omówione  

z oszacowaną kwotą uzyskania. Przedstawiony jest wykaz nieruchomości do sprzedaży,  

o które wpłynęło do gminy co najmniej jedno zapytanie. Wartość nieruchomości wyceniana 

jest przez biegłego. Nie można przewidzieć jaki plan sprzedaży zostanie wykonany, gdyż 

potencjalny zainteresowany może wycofać się z chęci zakupu.  

Radny Zygmunt Trojniak zapytał jak wpłynie na budżet mniejsza realizacja dochodów 

majątkowych? 

Głos zabrał Burmistrz. Oznajmił, że rokrocznie budżet budowany jest na takich samach 

zasadach. Są pewne założenia, do których realizacji się dąży. Mogą pojawić się środki  

z zewnątrz, o które gmina będzie się starać. Dużo zależy od różnych czynników i od działania 

gminy. Budżet to żywy organizm, który w ciągu roku ulega wielu zmianom.  

Radny Zygmunt Trojniak zapytał o planowaną kwotę 1 mln złotych z przeznaczenie dla 

ZUK. Na co środki te są dokładnie planowane? 

Burmistrz oznajmił, że kwota związana jest z połączeniem zakładu usług komunalnych  

z ZBK. Co roku kwota taka była dokładana do ZBK, teraz trzeba wesprzeć ZUK, który nie 

jest w stanie jeszcze na siebie zarobić. 

Radny Zbigniew Kosiński poruszył kwestię sprzedaży budynku znajdującego się  

w Wieszczynie. W budżecie ujęta jest kwota 2,5 mln złotych. Radny zapytał czy to oznacza, 

że jest już chętny nabywca? Czy może to tylko szacunkowa kwota? 

Burmistrz wyjaśnił, że kwota ta jest kwotą szacunkową. W tej chwili kończony jest operat, 

którego kwota powinna być przybliżona do zaproponowanej w projekcie budżetu. W związku 

z sugestiami radnych planuje się zbycie schroniska. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

 

g) Głosowanie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Prudnik na 2020 rok (druk nr 

332) 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Prudnik na 2020 rok (druk nr 

332).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zbigniew Kosiński, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (3) 

Edward Mróz, Jacek Urbański, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/317/2019 w sprawie uchwały budżetowej 

Gminy Prudnik na 2020 rok została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 14/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Prudnik na lata 2020-2023 (druk nr 333) 

Przewodnicząca Alicja Isalska odczytała projekt uchwały. 
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Wiceprzewodniczący Rady Edward Mazur odczytał Uchwałę nr 530/2019 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu z dnia 9 grudnia 2019 r. w sprawie 

opinii o przedłożonym projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Gminy Prudnik 

na lata 2020-2023.  

/uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu/ 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych z zapytaniem czy chcieliby zabrać głos, 

zadać pytania odnośnie omawianego projektu uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Prudnik na lata 2020-2023 (druk nr 333).  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin 

Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zbigniew Kosiński, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek 

NIEOBECNI (3) 

Edward Mróz, Jacek Urbański, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/318/2019 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2020-2023 została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 16/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2019 rok (druk nr 334) 

Przewodnicząca poinformowała, że Burmistrz zgłosił wniosek o autopoprawkę do druku 334. 

Skarbnik Gminy Jadwiga Zielińska przedstawiła treść autopoprawki.  

Przewodnicząca podała wniosek pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka Burmistrza: W związku z decyzją Ministra Finansów dokonuje się 

zwiększenia środków rezerwy subwencji ogólnej, o której mowa w art. 36 ust. 4 pkt 1 ustawy 

o dochodach jst w dziale 758 w § 2750 o kwotę 347 603,00 zł. Jednocześnie dokonuje się 

zmniejszenia dochodów majątkowych w dziale 700 § 0780 o kwotę 347 603,00 zł.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Edward Mróz, Jacek Urbański, Tomasz Wisła 

Wobec powyższego głosowania wniosek został przyjęty. 

Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2019 rok (druk nr 334).  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Edward Mróz, Jacek Urbański, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/319/2019  w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Prudnik na 2019 rok została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 17/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków budżetu Gminy Prudnik, które  

w 2019 r. nie wygasają z upływem roku budżetowego i określenia ostatecznego terminu 

dokonania wydatku ujętego w wykazie (druk nr 335) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 335  pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków budżetu Gminy Prudnik, które w 2019 r. nie 

wygasają z upływem roku budżetowego i określenia ostatecznego terminu dokonania 

wydatku ujętego w wykazie (druk nr 335).  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Edward Mróz, Jacek Urbański, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/320/2019 w sprawie wykazu wydatków 

budżetu Gminy Prudnik, które w 2019 r. nie wygasają z upływem roku budżetowego  

i określenia ostatecznego terminu dokonania wydatku ujętego w wykazie została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 18/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz 

wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso (druk nr 336) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 336  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz 

wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso (druk nr 336).  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Edward Mróz, Jacek Urbański, Tomasz Wisła 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/321/2019 w sprawie zarządzenia poboru 

opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 19/ 

6. Gospodarowanie mieniem: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 337) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 337  pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 337).  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Edward Mróz, Jacek Urbański, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/322/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 20/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 338) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 338  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 338).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 
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Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Edward Mróz, Jacek Urbański, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/323/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 21/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 339) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 339  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 339).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Edward Mróz, Jacek Urbański, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/324/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 22/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 340) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 340  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 340).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Edward Mróz, Jacek Urbański, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/325/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 
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/uchwała stanowi załącznik nr 23/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 341) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 341  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 341).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Edward Mróz, Jacek Urbański, Tomasz Wisła 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/326/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 24/ 

6) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 342) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 342  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 342).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Edward Mróz, Jacek Urbański, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/327/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 25/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 343) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 343  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 343).  

Wyniki głosowania 
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ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Edward Mróz, Jacek Urbański, Tomasz Wisła 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/328/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 26/ 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 344) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 344  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 344).  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Edward Mróz, Jacek Urbański, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/329/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 27/ 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 345) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 345  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 345). 

 Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Edward Mróz, Jacek Urbański, Tomasz Wisła 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/330/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 28/ 

 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu 

działania Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Prudniku (druk nr 346) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 346  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu działania 

Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Prudniku (druk nr 346).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (3) 

Edward Mróz, Jacek Urbański, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/331/2019 w sprawie trybu powoływania 

członków oraz organizacji i trybu działania Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego 

w Prudniku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 29/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2020-2024 (druk nr 347) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 347  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

na lata 2020-2024 (druk nr 347).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Edward Mróz, Jacek Urbański, Tomasz Wisła 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/332/2019 w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2020-2024 została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 30/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia  

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe w Gminie Prudnik" (druk nr 348) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 348  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, 

energię elektryczną i paliwa gazowe w Gminie Prudnik" (druk nr 348). 

 Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Edward Mróz, Jacek Urbański, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/333/2019 w sprawie przyjęcia 

"Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe  

w Gminie Prudnik" została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 31/ 

 

4) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia statutu Gminy Prudnik 

(druk nr 349) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Burmistrz Prudnika wniósł o wprowadzenie do uchwały autopoprawki. Przedstawił jej treść. 

Przewodnicząca podała wniosek pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka Burmistrza: zmiana adresu Muzeum Ziemi Prudnickiej z ulica Chrobrego 11  

na ulica Chrobrego 5. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Edward Mróz, Jacek Urbański, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania autopoprawka została przyjęta. 
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Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 349  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia statutu Gminy Prudnik (druk 

nr 349).  

Wyniki głosowania 

 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Edward Mróz, Jacek Urbański, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/334/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia statutu Gminy Prudnik została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 32/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie nadania odznaki "Zasłużony dla Miasta i Gminy 

Prudnik (druk nr 350) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 350  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania odznaki "Zasłużony dla Miasta i Gminy Prudnik (druk 

nr 350).  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Edward Mróz, Jacek Urbański, Tomasz Wisła 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/335/2019 w sprawie nadania odznaki 

"Zasłużony dla Miasta i Gminy Prudnik została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 33/ 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy Prudnik 

(druk nr 351) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 351  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy Prudnik (druk nr 

351).  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Arkadiusz Zaczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (3) 

Ryszard Czeczel, Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (3) 

Edward Mróz, Jacek Urbański, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/336/2019 w sprawie nadania tytułu 

Honorowego Obywatela Gminy Prudnik została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 34/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy rondu w Prudniku (druk nr 352) 

Radny Stanisław Mięczakowski wyraził zdanie, że decyzja o nadania rondu proponowanej 

nazwy jest słuszna. Stwierdził, że za decyzją tą idzie konsekwencja w postaci dbałości o jego 

estetyczny wygląd. Kontynuując radny dodał, że będzie liczył na wsparcie wydziału 

inwestycji w sprawie interpelacji, którą zamierza złożyć odnośnie budowy ronda przy 

skrzyżowaniu ulic Piastowskiej i Nyskiej. Poinformował, iż jest po rozmowie z pracownikiem 

Starostwa, który zaaprobował pomysł i będzie liczył również na akceptację Burmistrza. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak poinformował, że z tego co mu wiadomo do tematu 

przymierzano się wielokrotnie, jednak pod wieloma względami utworzenie ronda w tym 

miejscu jest problematyczne pod wieloma względami. Dodał jednak, że jest otwarty na 

wszelkie sugestie, które będą poparte dogłębną analizą. 

Radny Zbigniew Kosiński powiedział, że w poprzednich kadencjach rada wnioskowała  

o utworzenie ronda na omawianym skrzyżowaniu, jednak za każdym razem komisja 

działająca przy starostwie odrzucała wniosek właśnie ze względu bezpieczeństwa – między 

innymi ze względu na nachylenie terenu. 

Radny Stanisław Mięczakowski kontynuując zapytał, czy jeśli powołuje się na kąt 

nachylenia jezdni w tym miejscu, to czy zasadne jest przejście dla pieszych przy tym 

skrzyżowaniu? 

Burmistrz oznajmił, że częstotliwość przechodzenia przez przejście w niższym punkcie jest 

dużo mniejsza niż wyżej, natomiast w przypadku ronda samochody byłyby zmuszone 

zatrzymywać się za każdym niemal razem.  Trzeba brać pod uwagę jeszcze fakt, że z drogi tej 

korzystają samochody ciężarowe. Jest tam mało miejsca i nie ma możliwości, aby samochód 

o dużych gabarytach był w stanie na rondzie tym zawrócić. Burmistrz oznajmił jednak, że 

jeśli interpelacja zostanie złożona pracownicy należycie się sprawą zajmą.  Burmistrz wyraził 

zdanie, że budowa obwodnicy zachodniej w znacznym stopniu rozładowałaby natężenie 

ruchu na wspominanym skrzyżowaniu. 

Radna Ludmiła Lisowska odnosząc się do projektu uchwały stwierdziła, że upamiętnienie 

Ojca Jana Góry będzie miało głęboki wyraz symboliczny. Przedstawiła pokrótce sylwetkę 

Ojca Jana Góry. Podsumowując oznajmiła, że Ojciec był dumny z miasta, z którego 

pochodził i przyczyniał się do jego promowania.  
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Wiceprzewodniczący Edward Mazur wyraził zdanie, że warto zastanowić się nad tym, aby 

przy rondzie poza tabliczką z nazwiskiem Ojca Jana Góry, umieścić również symbol  

kojarzący się z postacią Ojca. 

Radna Ludmiła Lisowska oznajmiła, że pewien pomysł na symbol już jest. Dodała, iż 

uważa, że warto do realizacji projektu zaprosić artystów, którzy osobiście znali Ojca Jana 

Górę. 

Burmistrz powiedział, że cieszy się iż radna poruszyła ten temat. Powiedział, że już dłuższy 

czas nosił się z zamiarem zaproponowania nadania rondu imienia dokładnie tego, a nie innego 

człowieka. Dodał, że ma już pomysł, aby przy rondzie umieścić symboliczną rybę lednicką, 

która byłaby podświetlana nocą.  Burmistrz podziękował za wsparcie radnych w temacie. 

Radny Paweł Licznar podziękował Burmistrzowi za podjętą inicjatywę. Dodał, że jest wielu 

znanych prudniczan, których nazwiskiem można by nazwać chociażby oddaną w dniu 

dzisiejszym drogę. 

Burmistrz poinformował, że nazwa ulicy mogłaby być procedowana choćby dziś, jednak ze 

względów proceduralnych trzeba jeszcze na to poczekać.  

Po zakończonej dyskusji Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały druk  

nr 352. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy rondu w Prudniku (druk nr 352).  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Edward Mróz, Jacek Urbański, Tomasz Wisła 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/337/2019 w sprawie nadania nazwy rondu 

w Prudniku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 35/ 

 

8) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu 

Samopomocy (druk nr 353) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 353  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu 

Samopomocy (druk nr 353).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 
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NIEOBECNI (3) 

Edward Mróz, Jacek Urbański, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/338/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie 

utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 36/ 

 

9) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu Ośrodkowi 

Pomocy Społecznej w Prudniku (druk nr 354) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 354  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy 

Społecznej w Prudniku (druk nr 354).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Edward Mróz, Jacek Urbański, Tomasz Wisła 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/339/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie 

nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Prudniku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 37/ 

 

8. Interpelacje i wnioski radnych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Isalska zaproponowała aby złożyć interpelacje  

i zapytania w Biurze Rady Miejskiej bez ich odczytywania. Radni wyrazili zgodę. 

Do Biura Rady wpłynęły następujące interpelacje i zapytania Radnych: 

1) Zofii Zeprzałka – Krzemień w sprawie: 

- pojemnika na przeterminowane leki 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 38/ 

- doporwadzenia do porządku rowu znajdującego się przy drodze prowadzącej na Klasztorek 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 39/ 

- kamieni znajdujących się poniżej wieży widokowej 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 40/ 

 

9. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 

Głos zabrał radny Josel Czerniak. Zasugerował, aby Gmina porozumiała się z powiatem  

w temacie utworzenia w Wieszczynie domu seniora. Może wspólnymi siłami udałoby się 

zrealizować inwestycję, podobnie jak ma to miejsce np. w Jarnołtówku.  

Burmistrz oznajmił, że cieszy go fakt pojawiania się takich placówek i życzyłby sobie, aby 

taka powstała na terenie gminy Prudnik. Należy mieć jednak świadomość, że placówki 

wspomniane przez radnego są obiektami prywatnymi i takich również życzyłby sobie  
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w Prudniku. Burmistrz dodał, że owszem widzi potrzebę utworzenia domu dziennego pobytu 

dla seniorów i temat ten w najbliższym czasie będzie rozważany. 

Radny Stanisław Mięczakowski poprosił o wsparcie w temacie zamku w Łące Prudnickiej,  

a mianowicie chciałby uzyskać informację od wojewódzkiego konserwatora zabytków na 

jakim etapie jest egzekwowanie od właściciela nieruchomości zadbanie o jej stan. 

Burmistrz oznajmił, że pismo z takim zapytaniem zostanie wystosowane do konserwatora 

zabytków.  

Przewodnicząca Rady przekazała życzenia, które wpłynęły do rady. 

Burmistrz dołączył się do życzeń. 

Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Alicja Isalska zakomunikowała zamknięcie 

XIX Sesji rady Miejskiej w Prudniku.  

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje  

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika.  

 

 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Prudniku 

 

  

 

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


